
Den Selvejende Institution Herning Svæveflyvecenter 
Skinderholmvej 7, 7400 Herning 
 
 
Referat af bestyrelsesmøde 1, onsdag den 17. februar 2024 kl. 19:00 
 
Mødt:  

• Kim Kristensen 
• Rasmus Møjbæk  
• Claus Jensen 
• Michael Jensen 
• Jacob Bøgelund Lassen 

 
Evaluering på året. 
Bestyrelsesarbejdet har fungeret fint igennem hele året. Der har været et tæt og godt samarbejde 
med svæveflyveklubbens bestyrelse. Igennem året er der blevet arbejdet videre med lokalplanen i 
samarbejde med S/I Herning lufthavn. Dette er et længerevarende projekt, som der forsat arbejdes 
videre på i 2024. Derudover har 2023 været et spare år, hvorfor der ikke har været de store 
aktiviteter i centeret. Grunden til de få møde der er blevet afholdt er grundet god kommunikation i 
bestyrelsen, hvor man har kunne få snakket om tingene på flyvepladsen samt løbene dialog over 
mail/Messenger.  
 
Generalforsamling 

- Michael er på valg (4 år) 
Michael modtager gerne genvalg.  

- Jacob er på valg (2 år) 
Jacob er nødsaget til at træde ud af bestyrelsen grundet ansættelsesforhold hos PWC, som 
ikke tillader forsættelse i bestyrelsen. Her arbejdes på at finde en erstatning. Ved interesse 
kontakt venligst Rasmus.  

 
Økonomi 
2023 har været et spare år, som fremgår vores regnskab hvor der er et stort overskud før finansielle 
poster på 171.260 kr. Ellers er alle faste udgifter som forventet. Vores revisor menter ikke vores 
afskrivninger af bygninger hidtil har været helt efter regnskabsloven, hvorfor vores afskrivninger 
ændres til 100.000 kr. i fast afskrivninger. Dette gør vi i 2023 ender på et overskud på 45.000 kr. 
Disse penge opspares til renovation af klubhus. Det er bestyrelsens forhåbninger at vi indenfor de 
næste 4 år vil have påbegyndt renovation/nybygning af klubhus.   
I 2024 planlægger centeret at indkøbe videoovervågning til pladsen, som der arbejdsvidere med.  

 
To do liste 

• Udskiftning af toilet, som er defekt. Forventes færdiggjort inden generalforsamling.  
 

Evt.  
Der skal laves en ny aftale med service af jordvarme, da nuværende aftale er utilfredsstillende 
grundet dårlig service.  
 
 
 

Referent: Jacob Bøgelund Lassen 


